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Wsłuchując się w głos mieszkańców Ciechanowa jako Radny pragnę przedstawić interpelację. 

 

 Zwracam się z prośbą o odśnieżanie ścieżek rowerowych w wzdłuż pętli miejskiej  

          Rowerem po chodniku jeździć nie wolno zgodnie z (artykuł 26 Prawa o Ruchu 

Drogowym). 

 

 Zwracam się z propozycją zainteresowania się tematem, aby stworzyć projekt, który 

będzie dofinansowywał doprowadzenie ciepła systemowego z PEC do domów 

jednorodzinnych a zwłaszcza dopłaty części wykorzystanych GJ.Tak wykorzystanie 

ciepła systemowego przyczyniłoby się do ochrony środowiska. 

Osoby, które ogrzewają domy gazem uskarżają się na duże koszty z tym związane i 

chętnie przyłączyłyby się do sieci ogrzewania miejskiego z możliwością pomocy –

dopłaty ze strony miasta. 
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